
PROTOKÓŁ Nr XXIII/16 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 29 grudnia 2016 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Sekretarz Jolantę 

Drężek, Państwa Radnych oraz pozostałych uczestników sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXIII sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 13 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady). Nieobecna Radna Teresa Licka i Radna Małgorzata Łukasiewicz. 

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy, dziś 

wpłynął wniosek ustny Wójta o dołączenie do porządku obrad pkt 6 w brzmieniu „Podjęcie 

uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy 

dzierżawy nieruchomości w Jedwabnie” i pkt. 7 w brzmieniu 

„Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne oddanie w dzierżawę 

nieruchomości oraz zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości 

położonej w Jedwabnie” 

Za wnioskiem głosowało 13 przeciw było 0, wstrzymało się od głosu 0 

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad jako 

pkt. 6 

Za wprowadzeniem punktu głosowało 13, przeciw było 0, wstrzymało się od głosu 0 

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad jako 

pkt. 7 

Za wprowadzeniem punktu głosowało 13, przeciw było 0, wstrzymało się od głosu 0 

W związku z powyższym głosowaniem pkt 6 stanie się punktem 7, punkt 7 stanie się punktem 

8, punkt 9 stanie się punktem 10. 

Następnie Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad z uwzględnieniem 

zmiany. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy 

Jedwabno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2017  

6. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie 

umowy dzierżawy nieruchomości w Jedwabnie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  ponowne oddanie w dzierżawę 

nieruchomości oraz zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości położonej w Jedwabnie 

8. Odpowiedzi na interpelacje. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 13, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty 13 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

 rany Mil - ponawia wniosek o udrożnienie przejścia dla pieszych przy starym 

przedszkolu. 

 

Ad. 5 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Dominice Podleckiej pracownikowi Urzędu 

Gminy celem omówienia projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu 

współpracy Gminy Jedwabno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2017  

Pani Podlecka poinformowała, iż 30 listopada 2016r Rada Gminy podjęła uchwałą program, 

który został uchylony przez Wojewodę Warmińsko - Mazurskiego. Rozstrzygniecie dotyczyło 

m.in. trybu pracy komisji konkursowej, który ustala każdorazowo Wójt w formie zarządzenia. 
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Aktualnie przedkładany program został dostosowany do zapisów z rozstrzygnięcia 

nadzorczego.  

 

Zapytanie: 

 radny Janowski – czy nie można zamienić kwot, aby na kulturę fizyczną dać więcej 

środków. W tej chwili są takie zapisy: 

1) wspierania i upowszechniania kultury fizycznej 25.000,00 zł 

2) kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego 35.000,00 zł 

 

Pani Podlecka – te pieniądze są zazwyczaj jako wkład własny dla instytucji, które aplikują o 

środki z zewnątrz.  

Pani Sekretarz – jeżeli chodzi o środki zaznaczone w programie, to w budżecie już te 

pieniądze są zapisane, tak jak w programie. Budżet został już przez Państwa radnych 

uchwalony, przyjęty.  

Pan Wójt – jeżeli radni uznają aby zmienić środki trzeba będzie dokonać zmian w budżecie na 

2017 rok.  

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Janowskiego o zmianę kwot. 

Za wnioskiem głosowało 1 radny, przeciw było 7, wstrzymało się 5 osób. W związku z 

powyższym głosowaniem wniosek radnego Janowskiego nie został przegłosowany. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały 

głosowało 13  radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu - 0 

Uchwała Nr XXIII/178/16 została przyjęta 13 głosami /jednogłośnie/, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 6 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości w 

Jedwabnie. 

Pan Wójt poinformował, iż chodzi o odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na czas oznaczony dwóch lat nieruchomości zabudowanej budynkiem 

warsztatowym i gospodarczym stanowiącej własność Gminy Jedwabno położonej w obrębie 
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geodezyjnym Jedwabno, stanowiącą część działki nr 190/2 o powierzchni 2000m2. Księga 

wieczysta Nr OL1S/00016727/3.  

 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 11  

radnych, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu - 1 

Uchwała Nr XXIII/179/16 została przyjęta 11 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na  ponowne oddanie w dzierżawę nieruchomości oraz zgody na 

bezprzetargowe zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonej w Jedwabnie 

Pan Wójt poinformował, iż chodzi o przekazanie w dzierżawę na okres 1 roku lokalu 

użytkowego o pow. 19,75m2 (jedno pomieszczenie) położonego w budynku przy ul. 1 Maja 

37 w Jedwabnie na działce nr 212, do wykorzystania na cele handlowo-usługowe. Umowa ma 

zostać zawarta ze spółką.  

Budynek stoi nieużywany już 8 lat, były 3 przetargi na sprzedaż, nie było chętnego nabywcy.  

 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt, uwag nie wniesiono.  

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały 

głosowało 11 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu - 1 

Uchwała Nr XXIII/180/16 została przyjęta 11 głosami, uchwała stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad 8 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Wójt poinformował - jeżeli chodzi o przejście przy starym przedszkolu, kolejne pismo 

zostało wysłane do Zarządcy Dróg Powiatowych. Woda spływa z drogi krajowej. Nie mamy 

żadnego odzewu, będziemy ponownie podejmować działania.  
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Radny Mil – przejście jest zalane wodą, jeżeli ktoś chce przejść przez jezdnię omijając 

kałużę, to otrzymuje od policji mandat za nieprzepisowe przechodzenie przez jezdnię, w 

miejscu nie wyznaczonym.  

 

Ad 9 

Sprawy różne. 

 Radny Janowski – odczytał pismo odpowiedź od Wójta Gminy na skargę na 

pracowników urzędu, pismo znajduje się w teczce Rady Gminy.  

 Radny Kowalczyk – poinformował, iż jako przewodniczący Komisji Rewizyjnej złożył w 

dniu 27.12 br wniosek do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego o uchylenie uchwały jaka 

była podjęta na ostatniej sesji w sprawie rozpatrzenia skargi.  

 Radna Stempel – wczoraj odczytała informację Dyrektora GOK, że na placu targowym w 

Jedwabnie nie będzie przywitania Nowego Roku. 

- Pan Wójt – Pan Dyrektor konsultował tę sprawę. Problem jest dwojaki: frekwencja w 

tym spotkaniu była bardzo mała 15-20 osób. Problem z odpalanie fajerwerków, muszą 

do tego być uprawnione osoby. Ponosiliśmy koszty zakupu szampana i fajerwerków. 

- Radna Stempel – to chyba zadaniem dyrektora jest aby frekwencja była większa. 

Chciała pochwalić dyrektora, bo zaczęło się coś dziać w GOK, a tu pierwszy raz w 

naszej gminie nie będzie przywitany nowy rok. Nie chce się czegoś zrobić, wiec nie 

róbmy tego? 

- Pan Wójt – taka decyzja została podjęta w połowie grudnia. Chcemy być w porządku 

wobec mieszkańców dlatego zostało to podane do publicznej wiadomości. 

 

radny Szewczyk – pytanie do Radnego Kowalczyka, czy w związku z tymi pismami jakie Pan 

wystosowywuje, złożył Pan wniosek do Wojewody lub urzędu o dofinansowanie? Na 

przykład o dofinansowanie festynu czy naprawy dróg.  

Radny Kowalczyk – nie rozumie pytania, nie złożył żadnego wniosku do Wojewody o 

jakiekolwiek dofinansowanie. 

 

Radny Szewczyk – wniosek o postawienie barierki obok przystanku autobusowego w 

Waplewie. 

 droga powiatowa w Waplewie jest w coraz gorszym stanie, część zapadła się, prosi o 

podjecie działań. 
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Pan Wójt – barierki, prawdopodobnie będą zrobione w nowym roku. 

 remont zapadniętej drogi, były prowadzone rozmowy z powiatem.  

radna Trzcińska – czy radny Kowalczyk mógłby powiedzieć jakie ma uzasadnienie wysyłając 

wniosek do Wojewody. Jakie stawia Pan zarzuty osobom, które głosowały przeciwko Pana 

zdaniu. 

radny Kowalczyk – w uzasadnieniu jakie zostało napisane na sesji fakty są nieprawdziwe. 

Następnie odczytał pismo jakie wysłał do Wojewody, pismo znajduje się w teczce Komisji 

Rewizyjnej. 

radna Trzcińska – osoby które wypowiedziały się przeciw, są pod presją bo nie poparły 

zdania przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Czy ma rozumieć, że rozpatrzenie skargi 

zakończyłoby się tylko na tym, że nie przyjelibyśmy w ogóle uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca Rady – uchwałę czy jest zasadna czy niezasadna należy zawsze 

uzasadnić. Obligował nas termin do rozpatrzenia skargi, dlatego została zarządzona przerwa a 

po przerwie wróciliśmy do ponownego rozpatrywania skargi.  

Radna Stempel – treść uzasadnienia nie była adekwatna do uchwały. Nie podobało jej się te 

uzasadnienie jakie było napisane w trakcie sesji.  

 

Ad 10 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXIII Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 900 do godz. 1030. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 

 
 


